

# Guarantee Package I ■■■■

Surrogacy with Egg Donation

保证套餐（供卵 + 代孕）

**Scope:** Live birth guarantee program - unlimited egg donor coordination & embryo transfers (subject to program terms).

范围： 保证套餐 –按项目条款提供不限次数供卵协调与胚胎移植。

Total Package Price	<b>USD 80,000</b>
套餐总价	<b>USD 80,000</b>

This document is a client-facing summary. Final inclusions and timing depend on medical and legal assessment.  
本文件为面向客户的概要说明。最终包含内容与时间安排以医疗与法律评估结果为准。

Issue date: 2026-01-30

## Package Highlights | ■■■■

- Unlimited egg donor coordination and compensation within program policy.  
按项目政策提供不限次数的供卵协调与供卵者费用支持。
- Unlimited surrogate matching and coordination within program policy.  
按项目政策提供不限次数代母匹配与全程协调服务。
- Unlimited embryo transfers included until success, as medically appropriate.  
在医学评估适用的前提下，包含不限次数胚胎移植直至成功。
- 24/7 case coordination and monitoring throughout the surrogate journey.  
全程7 24协同与跟进。
- Embryo freezing and storage included for up to 6 months.  
包含胚胎冷冻及保存（最长6个月）。

## What's Included | ■■■■

- Company fee for egg donor plus donor compensation - unlimited (within policy).  
供卵者服务费及补偿 –不限次数（按项目政策）。
- Company fee for surrogate mother - unlimited (within policy).  
代母服务费 –不限次数（按项目政策）。
- Embryo transfers - unlimited.  
胚胎移植 –不限次数。
- Medication for the surrogate mother (as per clinical protocol).  
代母用药（按临床方案）。
- Notary contract and translations, plus Power of Attorney (POA).  
公证合同及翻译，以及授权书（POA）。
- Pregnancy follow-up plus routine medication support.  
孕期随访与常规用药支持。
- Maternity house (as per program arrangement).  
孕产之家（按项目安排）。
- Pediatric visit twice after discharge (as arranged).  
出院后儿科上门随访两次（按安排）。
- After birth: paperwork support for authorities and embassy (as applicable).  
出生后：协助办理相关政府/使领馆文件（如适用）。

## Payment Schedule | ■■■■

Milestone	Amount	节点	金额
After egg donor confirmation	USD 30,000	确认供卵者后	USD 30,000
30 days after pregnancy confirmation	USD 20,000	确认妊娠后30天	USD 20,000
After delivery	USD 30,000	分娩后	USD 30,000

Twin surcharge: +USD 2,000 (if applicable).

双胎附费：+USD 2,000（如发生）。

If payment is transferred to a company account, a 20% VAT may be added to the transferred amount.

如款项汇入公司账户，转账金额可能需额外加收20%增值税（VAT）。

## Guarantee Terms (Overview) | ■■■■

- The guarantee is subject to medical eligibility, clinic policy, and signed agreements.  
保证条款以医学适用性、医院政策及正式签署协议为准。
- Pregnancy confirmation is based on clinical assessment (e.g., ultrasound confirmation) and may vary by clinic.  
妊娠确认以临床评估为准（如超声检查），不同医院标准可能略有差异。
- Transfers are performed as medically appropriate; treatment decisions remain with the attending physician.  
移植安排需符合医学适应症；具体医疗决策由主诊医生做出。
- Client-requested add-ons (e.g., genetic testing) are optional and may incur additional fees.  
客户额外加选项目（如胚胎染色体筛查）为自选服务，可能产生额外费用。
- This is a quotation summary and may be adjusted for medical complexity, policy changes, or client-requested upgrades.  
本报价为概要方案，可能因医疗复杂度、政策变化或客户升级服务而调整。

Note: This page provides a high-level summary only. Detailed guarantee conditions, exclusions, and dispute resolution terms will be specified in the formal service agreement.

注：本页仅为概要说明。具体保证条件、除外条款及争议处理方式以正式服务合同为准。

## Additional / Optional Costs (If Applicable) | ■■■■■■■■

- PGT-A (PGS) - USD 550  
胚胎染色体筛查 PGT-A (PGS) -USD 550
- NICU - premature care in case of early delivery  
NICU -早产/新生儿重症监护 (如发生)
- Twins - +USD 3,000  
双胞胎 -+USD 3,000
- House rent (if arranged separately)  
夫妻住宿房租 (如需另行安排)
- Nanny (if required)  
保姆费用 (如需)

## Notes & Terms | ■■■■

- Medical results are not guaranteed. The guarantee package is governed by the signed agreement and clinical assessment.  
医疗结果不作绝对保证。保证套餐以正式合同与临床评估为准。
- Embryo storage is included up to 6 months; extension may incur fees depending on the clinic policy.  
胚胎保存含最长6个月；如需延长，可能按医院政策另行收费。
- Legal documentation requirements may vary by client situation and jurisdiction; additional paperwork may be required.  
法律文件要求可能因客户情况与司法辖区不同而变化，可能需要补充材料。

